
Protokół NR XXX z obrad sesji Rady Miejskiej w 
Ostrołęce z dnia 14 grudnia  2004 roku.  
 
Obecni według załączonej listy. 
   
Wiceprezydent Miasta – Stanisław Rybski   
W imieniu Prezydenta Miasta Ryszarda Załuski  oświadczenie złożył 
Wiceprezydent Miasta Stanisław Rybski. Oświadczył że Prezydent Miasta 
wycofuje dwa   projekty  uchwał w sprawie  podwyżek podatków z obrad sesji 
Rady Miejskiej . Również oświadczył że dzień wcześniej Prezydent Miasta  
podpisał z Wojewodą Mazowieckim umowę o przekazaniu do Ostrołęki 35 mln 
złotych na budowę obwodnicy. Z powodu podwyższenia podatków miasto 
mogłoby zyskać  przez rok 600 tys. złotych .Jest to znacząca kwota, ale w 
porównaniu z pieniędzmi, które dostanie miasto na obwodnicę mogę 
powiedzieć, że damy sobie radę bez kwoty która by była z podatków  od 
środków transportowych  i nieruchomości. Podatki pozostają na tym samym 
poziomie co obowiązywały w 2004 roku .  
 
Radna Rady Miejskiej – Maria Skibniewska  
Jestem bardzo zadowolona i również państwo, ze Prezydent Miasta w dniu 
dzisiejszym wycofuje te dwa projekty uchwał. Zgłaszam wniosek o wycofanie 
tych dwóch projektów uchwał z porządku obrad sesji  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Poddaję pod głosowanie zmieniony porządek  obrad XXX sesji Rady Miejskiej.  
Głosowanie  
Za -20 głosy,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,   
Porządek został przyjęty.   
 
Ad. do pkt 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski  
Otwieram XXX sesję Rady Miejskiej w Ostrołęce .  Na Sekretarza obrad 
proponuję Pana radnego Mariusza Popielarza.  Czy  ktoś wnosi jakieś uwagi. 
Uwag nie wniesiono.    
 
Głosowanie  
Za -18 głosy,   
Przeciw - 0 głosów,  
Wstrzymujących się - 0 głosów,  



 
Sekretarzem obrad został wybrany radny Rady Miejskiej Mariusz 
Popielarz.  
 
 
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad  

2. Wybór sekretarza obrad  

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych Rady Miejskiej , oraz wystąpienia 

Przewodniczących Samorządów Osiedlowych   

5. Rozpatrzenie  projektu uchwały  Rady Miejskiej w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych,   

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta   

b/ dyskusja  

c/ podjęcie uchwały.   

6.  Rozpatrzenie  projektu uchwały  Rady Miejskiej w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta 

Ostrołęki,   

a/ wystąpienie sprawozdawcy Prezydenta Miasta   

b/ dyskusja  

c/ podjęcie uchwały.   

7. Odpowiedzi Prezydenta Miasta na interpelacje , wnioski i 

zapytania radnych Rady Miejskiej oraz przedstawicieli 

Samorządów Osiedlowych,  

8. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miejskiej, 
9. Sprawy różne 

10.  Zakończenie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce. 

 

 



Ad. do pkt 4 – interpelacje , wnioski i zapytania radnych Rady Miejskiej , oraz 
wystąpienia Przewodniczących Samorządów Osiedlowych  
 
Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski   
 
1/ Ile kosztuje emisja w Tygodniku Ostrołęckim strony dotyczących 
wydatkowania środków z gminnego i powiatowego funduszu ochrony 
środowiska i jakie wymierne korzyści miasto Ostrołęka osiąga z tego tytułu.  
2/ Na otwartym spotkaniu z mieszkańcami miasta zorganizowanym w 
Ostrołęckim Centrum Kultury 29 listopada 2004 roku , pan Prezydent w trakcie 
jednej z wypowiedzi opowiadał o radnym miejskim, który swoją działalnością 
szkodzi miastu. Proszę o sprecyzowanie – na czym ma polegać szkodliwość 
działań tego radnego jakie miasto Ostrołęka poniosło straty finansowe i moralne 
z tego tytułu, oraz o podanie nazwiska tego radnego.  
3/ W dzienniku Rzeczpospolita z dnia 14. 12. 2004 r. ukazało się ogłoszenie 
dotyczące zaproszenia do rokowań w sprawie zakupu akcji Zespołu Elektrowni 
Ostrołęka S.A. Z dotychczasowych kontaktów z inwestorem / pierwsza próba 
kupna Elektrowni nie powiodła  się ze względu na bardzo niską cenę około 25 
mln USD/ nakłady inwestycyjne oraz utrzymanie zatrudnienia na poziomie 
zbliżonym do obecnego będą niemożliwe do spełnienia, a to będzie skutkować 
niższymi wpływami do budżetu miasta oraz spowoduje znaczny wzrost 
bezrobocia w naszym mieście.  
Co pan Prezydent zamierza zrobić w tej sprawie oraz jakie działania zamierza 
podjąć tutejszy Urząd aby pracownicy ZEO. S.A czuli się bezpiecznie w swoim 
mieście.  
Bardzo proszę o udzielenie mi odpowiedzi pisemnej na pkt 1, 2 zaś na punkt 3 
proszę mi odpowiedzieć w dniu dzisiejszym. 
 
Radny Rady Miejskiej – Mariusz Popielarz  
 Jaka jest cena publikacji zlecanych – zamieszczanych w Tygodniku Ostrołęcki 
Nr 50/1292 . Proszę o udzielenie mi odpowiedzi w rozbiciu na poszczególne 
artykuły zamieszczane przez Urząd Miasta. Uważam ze taka polityka 
promocyjna dla mieszkańców miasta to propaganda, a nie promowanie. Po co 
promować miasto wśród i wobec ich  mieszkańców.  Bardzo proszę o 
odpowiedz na piśmie .  
  
 Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski   
Zadał dopytujące pytanie do pkt 3 w sprawie złożonej interpelacji na piśmie w 
sprawie Zespołu Elektrownii następującej treści:   
„Panie Prezydencie upierałbym się , aby taką odpowiedz udzielił mi Pan  teraz  
na 3 pytanie mojej interpelacji , ponieważ jest to sprawa ważna .Obecnie w tej 
chwili trwa spotkanie Związków Zawodowych z przedstawicielami Rady 
Nadzorczej w Zespole Elektrowni.  Dla przykładu mogę powiedzieć tyle że 



termin ogłoszenia wyznaczony jest na 24 stycznia 2005 roku i jest terminem 
ostatecznym składania ofert.  Natomiast Minister Skarbu Państwa ma tylko 3 
miesiące na rozpatrzenie tych ofert . Więc  nalegam i bardzo proszę aby Pan 
Prezydent zorganizował spotkanie w obecności naszych parlamentarzystów 
naszego okręgu i przedstawicieli Ministerstwa Skarbu Państwa. Nalegam 
również , żeby później nie było za późno i nie zarzucano nam że termin upłynął 
i sprawa  jest nieaktualna”.   
 
Ad. do pkt 5   
Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych został wycofany z porządku obrad sesji 
Rady Miejskiej przez Prezydenta Miasta.  
 
Ad. do pkt 6  
Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na terenie miasta Ostrołęki został wycofany z 
porządku obrad sesji Rady Miejskiej przez Prezydenta Miasta.  
 
Ad. do pkt 7 – odpowiedzi  
 
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  
 
dla Mariusza Popielarza  
Nie rozumiem skąd pytanie i komu ma służyć taka publikacja. Uważam, że 
informacje prawdziwe i rzetelne powinny się ukazywać w prasie. Na pierwszą 
część pytania uzyska pan odpowiedź na piśmie. W  obecnej  chwili nie umiem 
odpowiedzieć. 
 
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska – dla Majkowskiego  
Trudno mi odpowiedzieć Panu w obecnej chwili ponieważ nie miałem czasu 
przeczytać dzisiejszej Rzeczypospolitej i bez konsultacji z Prezesem Elektrowni 
i Związkami Elektrownii odpowiedzi obecnie nie będę udzielać. Nie posiadam 
żadnej informacji w tej sprawie. Myślę  że czego będzie oczekiwać społeczność 
elektrownii to uczynię byle z korzyścią.    
 
Ad. do pkt 8   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    
W punkcie Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miejskiej radni Rady 
Miejskiej nie podjęli dyskusji , ponieważ nie zostały zgłoszone żadne sprawy.  
 
 
 



Ad. do pkt 9 – Sprawy różne  
W sprawach różnych radny Rady Miejskiej Krzysztof Majkowski zadał kolejne 
pytanie Prezydentowi Miasta następującej treści:  
„ Panie Prezydencie bardzo proszę  aby   moja wypowiedź w sprawie Zespołu 
Elektrownii nie była traktowana przez  Pan źle. Obecnie w mieście Zespół 
Elektrowni Ostrołęka zatrudnia  dużą ilość ludzi. Korzysta z niego obecnie 
około 10 tysięcy mieszkańców . Nie może dojść do sytuacji takiej , żeby 
cokolwiek złego przydarzyło się tej firmie.  
Mówi się ciągłe o wykorzystywaniu środków z Funduszu Ochrony Środowiska.  
To nie  kto inny ale Zespól Elektrowni w skali roku daje 4 miliony złotych do 
tych dwóch funduszy. To nie kto inny tylko pracownicy płacą podatki które 
zostają w mieście. Szanuję Pana Czerwieńskiego za jego fachowość i podejście 
ale w tej kwestii ma mało do powiedzenia zaś najwięcej do powiedzenia ma 
Minister Skarbu Państwa . Panie Prezydencie dlatego w dniu dzisiejszym 
zgłaszam ten problem i proszę Pana o podjęcie działania ponieważ wiem że Pan 
dobre ma kontakty z parlamentarzystami naszego okręgu”.   
 
Prezydent Miasta – Ryszard Załuska  
Rozumiem że głos radnego Krzysztofa Majkowskiego wynika z troski o Zakład 
Elektrowni Ostrołęka. Bardzo proszę,  aby nie wprowadzać ludzi w błąd. 
Obiecuję  że zaraz po sesji Rady Miejskiej skontaktuję się z Prezesem 
Czerwieńskim i będę coś więcej na ten temat wiedział. Moje pierwsze  
zapytanie będzie brzmiało , co mam zrobić aby pomóc temu zakładowi. 
Powtarzam że na obecną chwilę nie posiadam żadnych informacji aby coś 
konkretnego odpowiedzieć radnemu.  
 

Radny Rady – Andrzej Kania  

Dziękuję Prezydentowi Miasta radnym Rady Miejskiej SLD, Nasza Ostrołęka 

TPO za sygnał dla przedsiębiorców odnośnie podatków. Jako szef Platformy 

Obywatelskiej w mieście Ostrołęka mam nadzieję , że jeszcze wiele razem 

osiągniemy w przedsiębiorczości .  

 

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska 

Miałbym prośbę do Przewodniczącego Janusza Kotowskiego  żeby chciał pan 

dociec jak wygląda prawda o naciskaniu i szantażowaniu i przekupywaniu 

radnych to co mówił radny Rady Miejskiej Mariusz Popielarz . 

 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    
Sprawdzę w protokóle sesji czy radny Mariusz Popielarz na sesji takie rzeczy 

powiedział.  

Ad. do pkt 10  

Zamykam obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce. Dziękuję 
wszystkim za przybycie i dużą wytrwałość.  
 
 
  
 
Protokółował:                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
Andersz Wojciech                                       w Ostrołęce   
 
                                                              Janusz Józef Kotowski  
 
 
 

  

 

 

 

 

 

 

 


